
Protokoł Nr IV 
 

z przebiegu obrad IV  sesji rady gminy Pabianice z dnia 29 grudnia 2006 r. 
 

 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10,00.  
 
W obradach sesji uczestniczyli radni zgodnie z załączoną listą obecności.  
Na ustawowy stan radnych rady gminy Pabianice 15 radnych, w sesji uczestniczyło 12 
radnych. Nieobecni usprawiedliwieni radni; Z. Stasiak, B. PieluŜek, K. Gąsiorek. 
 
 
Skład rady przedstawia się następująco: 
 

1. Figiel Roman 
2. Golewski Andrzej  
3. Jaksa Arkadiusz 
4. Jaros Henryka  
5. Józefczyk Justyna  
6. Kalinowski Henryk 
7. Kasperska Zdzisława 
8. Kelnerowski Józef  
9. Kociołek Piotr 
10. Lubowicka Maria 
11. Muszczak Marek  
12. Szafrański Henryk  

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
W sesji uczestniczyli wójt gminy Pabianice H. Gajda, w-ce wójt gminy E. Adamczyk, 
sekretarz urzędu J. Słubik, radca prawny urzędu E. Janio, skarbnik gminy Pabianice  
J. Nowicka, w-ce przewodniczący rady Powiatu Pabianickiego W Flajszer, sołtysi gminy 
Pabianice obecnie zgodnie z załączoną lista obecności.  

1. Forc Eugeniusz 
2. Fater BoŜena  
3. Sulej Grzegorz 
4. Szafrański Henryk 
5. Szafran Janina  
6. Owczarek Teresa 
7. Komorowski Wiktor 
8. Madaj Stefan 
9. Szczesik Andrzej 
10. Lewandowski Wacław 
11. Burda Józef 
12. Nowak Mirosław 
13. Rychłowska Cecylia  
14. Kowal Mariola 
15. Baran Andrzej 
16. Pietrasiak Tadeusz 
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17. Szczerkowski Krzysztof 
18. Urbańska Mariola  
 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Ad. pkt. 1.  
 
 
Otwarcia sesji dokonał przewodniczący rady Gminy R. Figiel, powitał wszystkich 
przybyłych, stwierdził prawomocność obrad sesji. 
 
A. pkt. 2 
 
Protokoł z II sesji rady gminy został przyjęty przez radę bez uwag i poprawek w głosowaniu 
jednomyślnie. 
 
 
Ad. pkt. 3  
 
Przewodniczący rady  przedłoŜył proponowany porządek obrad IV sesji rady gminy, do 
którego  zaproponował wprowadzenie pkt. dot. interpelacji radnych, po pkt. 5, przed pkt. 6  
wówczas kolejno punkty porządku obrad uzyskają numery o jeden numer wyŜej. 
Przewodniczący komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej w imieniu komisji, której 
przewodniczy i przewodniczącego komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony 
Środowiska wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie;  
ustalenia na rok 2007 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków : za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a takŜe wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania”.  
Komisje chciałyby tematem tym zająć się podczas omawiania projektu budŜetu na rok 
przyszły.  
Przewodnicząca komisji Rewizyjnej Z. Kasperska zabierając głos powiedziała, ze komisja 
Rewizyjna równieŜ optuje za tym, aby powyŜszy projekt uchwały zdjąć z porządku obrad IV 
sesji. 
Przewodniczący rady poddał do głosowania wnioski zgłoszone w powyŜszej sprawie w 
wyniku, którego za opowiedziało się 12 radnych, bez głosów wstrzymujących się i bez 
głosów przeciwnych.  
    
Za porządkiem obrad z naniesionymi zmianami rada opowiedziała się w głosowaniu 
jednomyślnie.  
Porządek obrad IV sesji rady gminy przedstawia się następująco:  
 

 
      1.  Otwarcie obrad IV  sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Pabianice. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta o  pracy między sesjami.  
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6. Interpelacje radnych  
7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a/ ustalenia „ Programu współpracy Gminy Pabianice z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o 
wolontariacie, 
b/ zmian w budŜecie gminy / 2 projekty uchwał /  
c/ ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice, 
d/ przystąpienia do opracowania Planu Rozwoju Lokalnego, 
e/ ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budŜetowego, 
 
 
6. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 
7. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 
8.  Zamknięcie obrad sesji. 

 
 

Ad. pkt. 4.  
 
Do komisji uchwał i wniosków powołano radną Z. Kasperską i radną H. Jaros, które wyraziły 
zgodę na pracę w w/w komisji. Skład komisji został zatwierdzony jednomyślnie.  
 
Ad. pkt. 5.  
 
Przewodniczący rady gminy zaproponował aby kolejno przedkładać projekty uchwał będące 
przedmiotem obrad IV sesji rady gminy Pabianice. 
 
Jako pierwszym przedłoŜonym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie ustalenia 
„Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 
art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie ”.  
 
Sekretarz urzędu J. Słubik zabierając głos do powyŜszego poinformowała, Ŝe od momentu 
wejścia w Ŝycie ustawy o działalności poŜytku publicznego rada gminy Pabianice podejmuje 
uchwały o obszarach działania. Rada proponowała zawsze, aby tymi obszarami było 
upowszechnianie kultury i sportu oraz wypoczynku dzieci i młodzieŜy. Do tej pory nie 
zdarzyło się, aby inne organizacje pozarządowe  zgłaszały się do nas o wsparcie finansowe na 
ich działalność. Ponadto w projekcie budŜetu na rok 2007 zawarte są właśnie  dotacje 
wymienione na cele zawarte w powyŜszym projekcie uchwały. Jeśli natomiast chodzi o 
pomoc z zakresu doŜywiania dla rodzin ubogich, to jest ona realizowana poprzez pomoc 
społeczną w gminie Pabianice za pośrednictwem Fundacji Banku śywności, z którym 
podpisana jest umowa. W tym roku Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej rozprowadził ok. 8 
ton Ŝywności. Pomoc społeczna realizowana jest na podstawie przepisów o  pomocy 
społecznej. JeŜeli chodzi o walkę z bezrobociem sekretarz poinformowała, Ŝe Ŝadna 
organizacja nie zgłaszała się do nas o środki finansowe, poza tym są zadania z zakresu 
administracji rządowej,  ale jeŜeliby jakaś organizacja złoŜyła do urzędu gminy ofertę, to nic 
nie stałoby na przeszkodzie,  aby włączyć taką  do rozpatrzenia.  
 
 
Radny P. Kociołek w imieniu klubu radnych niezaleŜnych złoŜył wniosek do porządku obrad 
o zdjęcie projektu uchwały, o którym mowa powyŜej z porządku obrad sesji. Powiedział, Ŝe 
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klub radnych niezaleŜnych proponuje wyznaczenie koordynatora do działań w sprawie 
opracowania programu współpracy gminy Pabianice z organizacjami pozarządowymi, 
zainicjowania szerzej, niezawęŜania go tylko do tego co zapisane jest w przedłoŜonym 
projekcie uchwały.  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel ustosunkowując się do wniosku klubu radnych niezaleŜnych 
powiedział, Ŝe w chwili obecnej poddanie powyŜszego wniosku do głosowania przez radę jest 
niezasadne, poniewaŜ rada gminy przyjęła juŜ porządek obrad dzisiejszej sesji do realizacji.  
 
Skarbnik  gminy przedłoŜyła radnym projekty uchwał w sprawie zmian w budŜecie gminy 
Pabianice na 2006 r.  
 
Jeden z projektów uchwał dotyczył dokonania zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2006 
rok polegających na włączeniu do budŜetu gminy Pabianice na 2006 r. zwiększonej subwencji 
ogólnej na uzupełnienie dochodów gminy w kwocie 14.771 zł i zwiększenie części 
oświatowej subwencji ogólnej w kwocie 12.641 zl. zwiększonych wpływów z tytułu róŜnych 
opłat w kwocie 1.500 zł, opłat za zezwolenia na sprzedaŜ alkoholu w kwocie 6.483 zł. w 
sposób zapisany w projekcie uchwały stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Drugi projekt uchwały równieŜ  w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2006 r.  
dokonuje korekty budŜetu gminy na 2006 r.   w sposób równieŜ zapisany w projekcie 
uchwały załączonej do niniejszego protokołu. 
 
Radny P. Kociołek zadał pytania: 
- czy zachodzi konieczność, aby włączyć środki finansowe w wysokości 1.500 zł. w dz. 600 
transport i łączność.  
Skarbnik gminy udzieliła informacji, Ŝe są to środki z przeznaczeniem na wynagrodzenie dla 
pracowników z zatrudnionych z biura pracy,  my w miesiącu grudniu nie otrzymamy jeszcze 
pieniędzy z biura pracy dlatego teŜ musimy zabezpieczyć własne środkami, dopiero w 
miesiącu styczniu zostaną one przelane na ten cel  przez Powiatowy Urząd Pracy.   
Drugim pytanie było pytanie dot. kwoty zabezpieczonej na zakup pompy głębinowej do stacji 
wodociągowej w śydowicach – z jakich kalkulacji wynika ta cena?  - zapytał radny P. 
Kociołek. 
Skarbnik wyjaśniła, Ŝe jest to cena samej pompy bez montaŜu wykazana na podstawie 
przejrzanych ofert.  
Kolejne pytanie dot. dz. 851 § 4170  wynagrodzeń bezosobowych,  radny powiedział, Ŝe brak 
jest programu działania, a juŜ wykazuje się w projekcie uchwały środki finansowe. 
Skarbnik gminy poinformowała, Ŝe w tym dziale zwiększa się tylko wydatki, a program 
działania zostanie jak zawsze przedłoŜony radzie gminy przez Gminny Ośrodek Pomocy w 
miesiącu styczniu i zgodnie z tym programem będą wydatkowane te środki.  
Są to zawarte  umowy z nauczycielami na prowadzenie profilaktyki przeciwalkoholowej w 
szkołach, prowadzenie tej profilaktyki przewiduje się w dalszym ciągu, z tych pieniędzy 
realizowany jest równieŜ dowóz dzieci na basen.  
Więcej głosów nie zgłoszono.  
 
Sekretarz urzędu przedłoŜyła projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia wójta gminy 
Pabianice, która poinformowała, Ŝe w związku z nową kadencją rady i wójta istnieje potrzeba 
podjęcia uchwały o wynagrodzeniu dla wójta gminy, w przedkładanym projekcie uchwały 
proponuje się pozostawienie wynagrodzenia dla wójta gminy na takim samym poziomie jak w 
poprzedniej kadencji.  



 5

 
Radny P. Kociołek zabierając głos w imieniu klubu radnych niezaleŜnych przedłoŜył 
stanowisko klubu  dot.  projektu uchwały  w sprawie wynagrodzenia wójta gminy Pabianice, 
w którym proponuje się zmniejszenie  kwoty uposaŜenia zasadniczego tj. z kwoty 4300 zł do 
kwoty 3630 zł., a takŜe dodatku funkcyjnego z kwoty 1.490 zł do kwoty 1200 zł , tym samym 
dodatku specjalnego w wysokości 20 % , który w proponowanej sytuacji wyniósłby 966 zł. 
Klub radnych niezaleŜnych wprowadzenie proponowanej zmiany motywuje tym, iŜ w 
poprzedniej kadencji gmina nie pozyskała środków unijnych, ponadto w urzędzie gminy 
miała miejsce kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej, która wykazała nieprawidłowości: 
tu radny przytoczył zapisy z protokołu pokontrolnego RIO, w którym stwierdza się, Ŝe 
nieprawidłowości wynikały między innymi z błędnej interpretacji przepisów nieprawidłowej 
kontroli finansowej, niedostatecznego nadzoru kierownictwa urzędu. Radny powiedział, Ŝe 
ustalając takie wynagrodzenie w obecnym czasie, które jest mniejsze od wynagrodzenia z 
poprzedniej kadencji będzie ono motywacją dla wójta do lepszego działania, i ta  rada po 
pewnym czasie będzie na pewno mogła stwierdzić Ŝe wszystkie sprawy wątpliwe zostały 
uporządkowane.  
W- ce wójt gminy E. Adamczyk zabierając głos w sprawie dotyczącej pozyskania środków 
unijnych poinformował, Ŝe wniosek sporządzony przez gminę Pabianice o przyznanie 
środków unijnych został sporządzony w sposób jak najbardziej prawidłowy, na co mamy 
potwierdzenie, jednak nie kwalifikowaliśmy się do przyznania tych pieniędzy, poniewaŜ 
wymagany dochód na 1 mieszkańca gminy znacznie przekroczył kryteria , uplasowaliśmy się 
dopiero na 82 miejscu.  
W - ce wójt gminy odniósł się takŜe do protokołu pokontrolnego RIO, powiedział, Ŝe protokoł 
ten to bardzo obszerne opracowanie. Otrzymaliśmy takŜe pismo sporządzone przez Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, z którego wynika, Ŝe waga zarzutów w stosunku do wójta  
wypracowanych przez RIO w Ŝaden sposób nie wpłynęła na rozwój gminy.  
Radca Prawny urzędu gminy E. Janio zabierając głos zwróciła się do radnych gminy 
Pabianice, Ŝe w chwili obecnej są  nową radą gminy, która jest organem uchwałodawczym, 
wójt natomiast organem wykonawczym, to co działo się w tamtej kadencji dotyczyło tamtego 
wójta i tamtej kadencji rad. Poprzednia rada, w poprzedniej kadencji rozliczała wójta.  
 
Wójt gminy H. Gajda odczytał orzecznictwo z dnia 25.11.2006. Regionalnej Izby 
Obrachunkowej wydane po przeprowadzonej kontroli RIO, w którym nie ma Ŝadnych 
zapisów dot.  ukarania jego osoby w wyniku wykazanych błędów  w działaniu. 
 
Radna M. Lubowicka zabierając głos w sprawie dotyczącej moŜliwości pozyskiwania 
środków unijnych wyraziła, Ŝe obecna rada ma duŜą okazję do wykazania się w tej kwestii, 
poniewaŜ w  tych latach będzie duŜa transza środków unijnych do wykorzystania.  
Więcej głosów w dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wynagrodzenia wójta gminy 
Pabianice nie zgłoszono.  
 
Kolejnym omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie Rozwoju Planu 
Lokalnego.  
W Ce wójt E. Adamczyk poinformował, Ŝe gmina Pabianice posiada dokument pod nazwą 
Strategia Rozwoju Gminy, który miał być niezbędnym dokumentem do moŜliwości 
pozyskiwania środków unijnych. W między czasie zmieniły się przepisy według których, aby  
pozyskiwać środki unijne wymagane jest przez  gminę posiadanie Planu Rozwoju Lokalnego.  
W tej chwili gmina  jest juŜ w posiadaniu pierwszej części takiego planu, natomiast  druga  
część   musi być opracowywana z udziałem radnych, fachowców.  
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Radny A. Jaksa odniósł się do zapisu w § 3 projektu uchwały w sprawie Rozwoju Planu 
Lokalnego, w którym zapisane jest, iŜ nadzór nad realizacją uchwały powierza się stosownym 
komisjom rady gminy i zaproponował, aby zapisać, iŜ powierza się komisjom takim jak 
Gospodarczo-Finansowa Rolna i Ochrony Środowiska i komisja Samorządowo-Społeczna i 
Organizacyjna oraz aby zobowiązać wójta gminy o przedłoŜenie projektu działań na rok 2007  
zespołu ,  który będzie opracowywał  plan .  
 
W-ce wójt gminy przypomniał, Ŝe na jednej z poprzednich sesji radni złoŜyli wniosek o 
powołanie komisji do celu rozwoju lokalnego gminy, zobowiązali teŜ komisję  Statutową do 
opracowania zmian w statucie gminy, gdzie taką komisję uprzednio zapisałoby się, dlatego w 
§ 3 powyŜszej uchwały nie zapisuje się nazwy tej komisji tylko zastępuje się słowem „ 
stosowna komisja” , aby później nie być zmuszonym do zmiany uchwały , w-ce wójt 
zasugerował, Ŝe moŜna w ogóle wykreślić ten paragraf z projektu uchwały, o którym mowa.  
 
Więcej głosów w dyskusji nad w/w projektem uchwały nie było.  
 
Następnie Skarbnik Gminy M. Nowicka przedłoŜyła projekty uchwał w sprawach:  
- trybu postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej rozliczania oraz kontroli wykonywania 
zleconego zadania podmiotom realizującym zadania publiczne gminy, 
i 
- ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem  roku budŜetowego 2006 , do 
których radni nie zgłosili pytań. 
 
Treść wszystkich  omówionych  powyŜej  projektów uchwał znajduje się w załączeniu do 
niniejszego protokołu.  
 
Radny A. Jaksa postawił wniosek o kilkuminutową przerwę w obradach przed mającym 
odbyć się  głosowaniem nad projektami uchwał. 
Wniosek rada przyjęła przez aklamację.  
 
Po przerwie przewodniczący rady R. Figiel zwrócił się do Komisji  uchwał i wniosków o 
przedkładanie do głosowania kolejno projektów uchwał będących przedmiotem obrad sesji. 
 
 Pierwszym przedłoŜonym do głosowania przez przewodniczącą komisji uchwał i wniosków 
Z. Kasperską  projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie : ustalenia „ Programu 
współpracy Gminy Pabianice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego w wyniku, którego 
za uchwałą Nr IV/ 16/2006 w powyŜszej sprawie rada opowiedziała w głosowaniu 12 głosami 
za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  
Uchwała w powyŜszej sprawie stanowi zał. nr 3 do protokołu.  
 
Uchwała Nr IV/17/2006 w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2006 została przyjęta w 
głosowaniu 12 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i 
stanowi zał nr 4 do protokołu. 
 
Uchwała NR IV/18/2006 w sprawie zmian w budŜecie gminy Pabianice na 2006 r. została 
podjęta w głosowaniu równieŜ 12 głosami za, bez głosów wstrzymujących się i bez głosów 
przeciwnych i stanowi  zał. nr 5 do protokołu. 
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Przy projekcie uchwały w sprawie wynagrodzenia wójta gminy Pabianice radny P. Kociołek 
w imieniu klubu radnych  niezaleŜnych ponowił wniosek o ustanowienie wynagrodzenia 
zasadniczego dla wójta gminy w wysokości 3.630 zł , dodatku funkcyjnego w wysokości 
1200 zł., dodatku specjalnego w wysokości 20 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i 
dodatku funkcyjnego 966 zł. miesięcznie.  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel poddał  do głosowania  w/w wniosek w wyniku którego za 
opowiedziało się 7 radnych, przy 5 głosach przeciwnych. 
Uchwała Nr IV/ 19/2006 w sprawie wynagrodzenia wójta gminy Pabianice została podjęta w 
głosowaniu równieŜ 7 głosami, przy 5 głosach przeciwnych i stanowi zał. nr 6 do protokołu.  
 
Uchwała Nr IV/ 20/2006 w sprawie przystąpienia do opracowania Planu Rozwoju Lokalnego 
została podjęta 12 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i 
stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
Uchwała Nr IV/21/2006 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 
upływem roku budŜetowego podjęta została 12 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez 
głosów wstrzymujących się i znajduje się w załączeniu do protokołu jako zał. nr 8 . 
 
Uchwałę Nr IV/22/ 2006 w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej 
rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania podmiotom realizującym zadania 
publiczne gminy rada podjęła 12 głosami , bez głosów przeciwnych i bez głosów 
wstrzymujących się.  
Uchwała znajduje się w załączeniu do protokołu jako zał. nr 9.  
 
 
Ad. pkt. 6. 
 
Interpelacje radnych.  
 
Radny A. Jaksa w imieniu klubu radnych niezaleŜnych wystąpił z interpelacją na piśmie do 
wójta gminy w sprawie udzielenia odpowiedzi na temat przejęcia przez gminę Pabianice 
terenu oraz budynku przychodni zdrowia w Petrykozach.  
Kserokopia interpelacji stanowi zał. nr 10 do protokołu. 
 
Radny A. Golewski w swoim wystąpieniu poinformował, Ŝe o wszystkich problemach, które 
złoŜy dzisiaj na piśmie poinformował Wójta Gminy na posiedzeniu komisji Gospodarczo-
Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska w dniu 21 .12. br. Radny przekazał pismo na ręce 
przewodniczącego rady. Przewodniczący rady przyjmując pismo, stwierdził, Ŝe jest to 
protokoł z zebrania mieszkańców  wsi Szynkielew,  który  przekaŜe Wójtowi gminy.  
 
Ad. pkt. 7 
 
W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych radny P. Kociołek zwrócił uwagę na to, Ŝe 
uchwały podejmowane na sesji rady gminy powinny być z większą dozą uwagi przerabiane 
na komisjach rady gminy, które odbywają się przed sesjami i powinny zawierać więcej 
informacji, wyjaśnień i uzasadnień , wówczas sesja rady gminy będzie mogła przebiegać 
sprawniej.  
Drugą sprawę jaką poruszył radny P. Kociołek, to sprawa dotycząca umoŜliwienia 
przeszkolenia radnych w temacie  moŜliwości pozyskiwania środków unijnych.  
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Radny poinformował, Ŝe moŜe zorganizować takie szkolenie za bardzo przystępną kwotę w 
wyŜszej szkole medialnej w Toruniu. Aby takie szkolenie mogło się tam odbyć grupa 
szkoleniowa powinna liczyć co najmniej 20 osób.  
Radny zaproponował, aby udział w szkoleniu wraz z radnymi  wzięła równieŜ część 
pracowników urzędu gminy. 
 
Radny J. Jaksa przekazał wniosek z  zebrania rady sołeckiej w Piątkowisku, w którym 
uczestniczył, wniosek dotyczył naprawy drogi na końcu  Piątkowska w kierunku Wymysłowa 
Francuskiego, poprzez nawiezienie szlaki i wyrównanie nawierzchni drogi równiarką. 
 
Sołtys wsi Rydzyny M. Nowak wnioskował o poprawienie jakości wody w wodociągu w 
Rydzynach, stwierdził, Ŝe podczas spadku ciśnienia,  woda przez dłuŜszy czas nie nadaje się  
w ogóle do spoŜycia i  najlepszym rozwiązaniem byłoby wybudowanie przepompowni. 
Sołtys M. Nowak powiedział, Ŝe korzystając z obecności w-ce przewodniczącego rady 
powiatu zgłasza problem, który juŜ w poprzedniej kadencji rady powiatu był kilkakrotnie 
zgłaszany w powiecie, chodzi o naprawę drogi  w Rydzynach w kierunku lasu, która się 
zapadła, a porośnięte na poboczu drogi krzaki zasłaniają widoczność.  
Wiceprzewodniczący powiatu W. Flejszer powiedział, Ŝe na ten problem nie umie w tej 
chwili odpowiedzieć,  z poprzedniej kadencji teŜ go nie zna, ale zaprosił zainteresowanych do 
Starostwa Powiatowego, poinformował, Ŝe w kaŜdy wtorek od godz. 15,00 pełni dyŜury i 
będzie starał się rozwiązywać problemy mieszkańców powiatu.  
 
Radny A. Jaksa zwrócił się do wiceprzewodniczącego powiatu o poinformowanie radnych 
rady gminy Pabianice o terminie takiej sesji, bądź komisji w powiecie, na której będzie 
rozpatrywany plan inwestycji drogowych.  
 
Radny H. Kalinowski poprosił o umoŜliwienie udziału pracownika urzędu gminy, bądź 
radnego rady gminy w Pabianice w pracach komisji rady powiatu  ds. porządku publicznego. 
 
 
Sołtys wsi Konin, Majówka W. Komorowski poinformował, Ŝe mieszkańcy wsi Konina tracą 
budynek straŜnicy, jedyne miejsce gdzie była moŜliwość organizowania spotkań , zebrań, 
poniewaŜ po odbytych wielu sprawach sądowych , budynek został przyznany właścicielom. 
Pozostaje jedynie odwołanie od wyroku tzw. kasacja wyroku, koszty takiej  sprawy to ok. 2 
tys. zł . Sołtys zwrócił się o pomoc finansową ze strony urzędu celem  jej pokrycia. JeŜeli 
byłyby na to środki mieszkańcy Konina chcieliby podjąć jeszcze jedną  próbę odzyskania tego 
budynku. 
 
Radny A. Jaksa zaproponował, aby radni mogli uzyskać szerszą informację na powyŜszy 
temat przewodniczący rady  zaprosił  na posiedzenie komisji sołtysa wsi Konin, Majówka. 
 
 
Sekretarz urzędu J. Słubik zabierając głos poinformowała o mających się odbyć dnia 4 lutego 
2007 r.  wyborach do Izb Rolniczych, rozdała na ten temat informacje pisemne  Izby 
Rolniczej Województwa Łódzkiego. W Urzędzie Gminy w Pabianicach będzie siedziba 
okręgu/ 2 mandatowego/  wyborczego do rady powiatowej woj. Łódzkiego. Urząd Gminy 
posiada informacje pisemne , po które zainteresowani  mogą się zgłaszać. 
 
Przewodniczący rady R. Figiel zwrócił się do przewodniczących komisji o dostarczenie 
planów pracy komisji, na podstawie których opracuje plan pracy rady gminy.  



 9

 
Ad. pkt. 8. 
 
 Przewodnicząca komisji  uchwal i wniosków odczytała protokoł sporządzony komisji 
sporządzony na IV sesji rady gminy. 
 
Ad. pkt. 9.  
 
 
Przewodniczący rady R. Figiel zamykając obrady IV sesji rady gminy Pabianice złoŜył 
wszystkim Ŝyczenia z okazji zbliŜającego się nowego roku 2007.  
 
 
 
        Obradom sesji przewodniczył: 
       Przewodniczący Rady Gminy Pabianice  
  
          Roman Figiel  
 
Protokołowała; 
Urszula Czerwonka 


